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                                                         Резюме. 

       Для повышения мотивации  обучения химии и его эффиктивности   мы применили метод 

драмы и музыки (песен). Это пьеса” Озарение Менделеева” на английском языке   об 

открытии Периодического Закона химических элементов , тем самым, положив  начало “ 

Театра Научных Oткрытий” включающий серию учебных  пьес с учебным материалом по 

химии, биологии и физике. Презентация   этого представления имела место в Нью-Йоркской 

Публичной Библиотеке и в Учебном Центре Послешкольного Обучения в Бруклине с участием 

школьников разного возраста( 1-4 классов, 5-8 классов и старшеклассников).Сценарий был 

опубликован в журнале” Big OpenWorld Magazine”.После анализа результатов такого метода 

обучения по опросам  учащихся выявилась его успешность. Было также  получено много 

положительных отзывов учеников, учителей и родителей, что подтверждает необходимость 

внедрения “Интерактивного Театра Hаучнух Открытий’ для обучения естественным наукам. 

 

Use of Drama and Songs in Science Education. Educational Play   on    Chemistry 

“ Mendeleyev’s Revelation”. 

R.D. Shmelkina.(NYC. USA) 

Abstract. 

                 In order to increase productivity, motivation and effectiveness of science education we 

created the Program with use of drama and music (songs). It is a play “Mendeleyev’s Revelation” 

about discovery of the Periodic Law of chemical elements. This play   starts a series of plays which 

contains school curriculum material in chemistry, biology and physics and was called “Interactive 

Science Discovery Theater –TM”.   The presentation of the play was made in the NYC Public Library 

and implemented in the Brooklyn AfterSchool program with the students’ participation (elementary 

school, middle school and High School    students).  Also, it was published in the “Big Open World 

Magazine”.   After analyzing the results of this new teaching method according to the students’ 

answers to the teachers’ questions it was turned out to be very successful. Many positive references 

were received from students, teachers and parents that confirmed the necessity of implementation 

of the “Interactive Science Discovery Theater” to science education.  

 

The article was published in the XV International Conference “Tends in the Development of Science 

and Education” L.Journal.ru (June, 2016).      
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